



LODGE K

Route de Fez km 5, Dar Tounsi / Marrakech / Morocco - Maroc
T + 212 660 15 39 24 / F + 212 524 328 645
info@lodgek.com / www.lodgek.com

Secret garden of Eden

The "K" represents the vital force principle, a symbol of life and energy often associated with the soul in Egyptian mythology. A gentle meditative universe hidden in palm groves far away from the ochre city's suffocating heat, the Lodge K offers five fairytale-like suites spread across the four corners of a huge park where a gentle breeze whispers ancient secrets. The five Lodges infused with opulent breathtaking luxury are characterised by five themes straight out of an Arabian Nights tale: Egyptian, African, Master, Balinese and Art Deco. Guided by a string of amphorae and the sweet fragrance of jasmine-tree-lined paths, guests arrive at the scintillating turquoise pool or the magical Spa for a journey into the heart of ancestral cultures dedicated to sensual indulgence. In this place, where nothing is too beautiful or delicious, your taste buds will delight at the sheer sight of the culinary Oriental feasts. Time stands still as the Atlas reveals its snow-covered peaks. The memory of an unforgettable perfume of Oriental refinement will linger with you long after you have left the Lodge K.

PRACTICAL INFORMATION

- Member of "Authentiques Hotel"
- 5 Luxury Lodges ranging from 90 to 250 sqm (AC, WiFi, DVD, iPods...), including 1 Pavilion Lodge (200sqm) with pool and private garden
- Oriental and international cooking
- 20m/20m heated pool, Spa (Le Comptoir du Spa), Beauty centre, Gym, Aquagym classes, Cigar cellar, Chicha, Boules, Mountain bike trail, Guided jogging, Game tables
- 24hr reception and security, Concierge service, Laundry
- Tailored tours

Un éden bien caché

Le "K", principe de la force vitale, symbole de la vie et de l'énergie, souvent assimilé à l'âme dans la mythologie égyptienne. Univers de douceur et de méditation, dans la Palmeraie, loin des touffeurs de la ville ocre. Le Lodge K offre ses cinq suites féériques et princières campées aux quatre coins d'un parc immense bercé par les conciliabules des vents doux. Cinq Lodges à la démesure et au luxe époustouflants pour cinq thèmes différents tel un conte des milles et une nuit : Egyptien, Africain, Maître, Balinais ou Art Déco. Guidés par les chapelets d'amphores et les allées enrubannées d'effluves de jasmin, les hôtes regagnent l'eau verte amande de la piscine ou la magie du spa pour un voyage au cœur des cultures ancestrales dédiées à l'ivresse des sens. Ici rien n'est trop beau ni trop bon, à l'heure des repas, les yeux s'écarquillent devant les festins culinaires aux saveurs d'Orient. L'Atlas enneigé dévoile sa superbe par-delà les palmiers, le temps suspend son cours, le Lodge K laissera à ses visiteurs le souvenir d'un inoubliable parfum de raffinement oriental.

INFORMATIONS PRATIQUES

- Membre de "Authentiques Hotel"
- 5 lodges de luxe de 90m² à 250m² (Clim, WiFi, TV, DVD, iPods...) dont 1 lodge Pavillon de 200m² avec piscine et jardin privé
- Cuisine orientale et internationale
- Piscine 20m/20m chauffée, spa (Le Comptoir du Spa), centre de beauté, fitness, cours aquagym, cave à cigares, chicha, pétanque, parc VTT, jogging accompagné, tables de jeux
- Réception et gardiennage 24h/24, Conciergerie, Blanchisserie
- Sorties/Excursions : services sur mesure